
 

 
Geacht College, 

Op 19 december 2023 heeft de Raad van Dinkelland het windbeleid gewijzigd vastgesteld. In dit gewijzigde 

raadsvoorstel staat ook dat het College er bij de provincie Overijssel op aandringt om de gemeente Dinkelland 

meer vrijheid te geven om de energiestrategie samen met haar inwoners te realiseren, waarbij de wettelijke 

doelstelling van 55% broeikasgasreductie tot 2030 centraal moet staan en niet het opleggen van de manieren 

waarop broeikasgas gereduceerd wordt. Hetgeen in het gewijzigde, aangenomen raadsvoorstel is vastgelegd wil 

niet betekenen dat onze politieke verantwoordelijkheid hier ophoudt. 

Het College heeft namelijk toegezegd het vastgestelde windbeleid met onderbouwing kenbaar te maken bij 

zowel de Gedeputeerde- als de Provinciale Staten. Op 10 januari 2024 vindt er echter een extra 

commissievergadering plaats in het provinciehuis van Zwolle waarbij het windbeleid besproken wordt. Het 

vastgestelde windbeleid van Dinkelland is wat de Dinkellandse VVD betreft relevant voor de Provinciale Staten 

om te kunnen zien dat er in een aantal Overijsselse gemeenten geen draagvlak is voor windturbines vanwege 

zorgen om de volksgezondheid en de aantasting van het coulisselandschap, maar ook om duidelijk te maken dat 

de wettelijke opgave van broeikasgasreductie met alternatieve, duurzame energie-opwekking behaald kunnen 

worden. Ook zijn er inwoners uit Dinkelland die daar komen inspreken. Daarom hebben we de volgende vragen: 

1) Heeft het College inmiddels de Gedeputeerde- en de Provinciale Staten verwittigd om de gemeente 

Dinkelland meer vrijheid te geven inzake de wettelijke opgave van broeikasgasreductie? Zo nee, is het 

College bereid dit voor woensdag 10 januari 2024 nog te doen? Zo nee, waarom niet? 

We hebben als Dinkellandse Raad en College een statenbrief ontvangen waarin een planning opgenomen is 

voor de aanpassing van de Omgevingsverordening voor zon en wind.  

2) Is het College voornemens een zienswijze in te dienen als deze omgevingsverordening ter inzage wordt 

gelegd en deze dusdanig afwijkt van hetgeen we in de gemeente Dinkelland hebben vastgesteld? Zo 

nee, waarom niet? 

We beseffen ons als Dinkellandse VVD dat we een gedegen windbeleid hebben vastgesteld dat kan rekenen op 

draagvlak vanuit onze inwoners, maar dat dit bij de Gedeputeerde- en Provinciale Staten wellicht anders 

opgevat zou kunnen worden. Daarom vinden we het als Dinkellandse VVD belangrijk om in de tussentijd te 

werken aan een duurzaamheidsplan (broeikasgasreductieplan) waarin een scenario uitgewerkt is om 

broeikasgasreductie te realiseren zonder opwekking van wind. 

3) In hoeverre is het College al bezig met zo’n plan om de wettelijke opgave van broeikasgasreductie te 

realiseren en is het College bereid om zo’n scenario hierin op te nemen? Heeft het College voldoende 

alternatieven voorhanden om dit te realiseren? 

Tot zover de mondelinge vragen over het vastgestelde windbeleid, dank! 

 

Met een hartelijke groet, 

Joris Poffers 
Fractievoorzitter Dinkellandse VVD 


